
Bestyrelsen stiller følgende forslag: 

"Bestyrelsen foreslår i forbindelse med valget af bestyrelsesmedlemmer på den ordinære 
generalforsamling i 2021, jf. vedtægterne § 7, 1. punktum, at de 2 bestyrelsesmedlemmer, som 
skulle have været på valg ved den ordinære generalforsamling i 2020 - der blev aflyst på grund af 
Covid-19 - også vælges på den ordinære generalforsamling i 2021, dog således at de alene vælges 
for 1 år med henblik på at opfylde vedtægternes bestemmelse om, at der hvert år på den ordinære 
generalforsamling vælges forskudt 3 og 2 medlemmer til bestyrelsen. 
 
Ovenstående forslag indebærer efter bestyrelsens opfattelse kun en midlertidig ændring af 
vedtægterne med henblik på at muliggøre, at der hvert år på den ordinære generalforsamling 
vælges forskudt 3 og 2 medlemmer som anført i vedtægterne. Derfor varsles det, at nærværende 
forslag skal vedtages med vedtægtsændringsmajoritet, jf. vedtægterne § 15, 1. punktum, dog således 
at selve den midlertidige vedtægtsændring udelades af vedtægterne." 
 

Simon Frank stiller følgende forslag: 

Jeg så gerne der blev åbnet op, så alle havde det frie valg af internetudbydere på vores coax 
strenge. 
Mit forslag lyder på en åbning, men stadigvæk beholde kontingentet (de 50kr) for "only-BB" 
kunder. 
Jeg tænker det vil gavne alle, og muligvis tiltrække flere kunder da der ville være konkurrence til 
fiberforbindelserne, som også er at finde i byen. 
 


